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                                                PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare cu convocarea de îndată a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara din  data de 09.04.2021 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de d-nul Mircea-Marcel Popa care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 57/2021 
adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 
luni. 

D-nul Mircea-Marcel Popa: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri, conform apelului nominal făcut. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan Bobouţanu şi 
d-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara.” 

 
Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 513/2021, iar proiectul ordinii 

de zi este menționat în anexa la aceasta. 
  
Ședinţa extraordinară cu convocarea de îndată se desfășoară prin mijloace 

electronice, prin aplicația electronică ”zoom”, cu participarea fizică a Președintelui de ședință, a 
Primarului Municipiului Hunedoara și a d-nului Secretar General Militon Dănuţ Laslău, la 
sediul Primăriei Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 31.03.2021 a fost semnat de către 

Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului 
Local.” 

D-nul Mircea-Marcel Popa: 
”Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
Dau cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Domnul Primar nu este prezent, dăm cuvântul domnului Viceprimar, înlocuitorul de 

drept al Primarului.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 

  „Propun modificarea ordinii în care se supun spre dezbatere și adoptare proiectele de 
pe ordinea de zi, în sensul dezbaterii la pct.1 a proiectului de hotărâre aflat în prezent la pct.6, 
respectiv Proiectul de hotărâre nr. 104/07.04.2021 privind aprobarea  documentației de avizare 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI) și a indicatorilor tehnico – economici  
pentru  obiectivul de  investiție „Reabilitare Creșa Săptămânală Căsuța cu Pitici.  
 Ordinea de zi se renumerotează în mod corespunzător”. 
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D-nul Mircea-Marcel Popa: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. 
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se 

află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu 
modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au 
obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la 
încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un 
folos material, astfel cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul 
personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

 
Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 

hotărâri aflate pe ordinea de zi?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Nu se anunță nimeni. Nu sunt.” 

 
Pentru ședința de astăzi modalitatea de vot este următoarea: consilierii locali vor 

anunța verbal doar voturile „împotrivă” sau „abținere”.  
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Totodată vreau să vă anunț că de astăzi se aplică noul Regulament al Consiliului 

local și sunt unele ușoare modificări pe care dvs. le știți de data trecută când s-a votat 
Regulamentul.” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre nr. 104/07.04.2021 privind aprobarea  documentației de avizare documentației 
de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI) și a indicatorilor tehnico – economici  pentru  
obiectivul de  investiție „Reabilitare Creșa Săptămânală Căsuța cu Pitici ”. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Acesta este elementul de noutate care apare, nu se mai votează titlul și pe articole, se 

votează hotărârea pe ansamblu.” 
 

Hotărârea nr. 87/2021 se aprobă în unanimitate.  
 

La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre nr.99/07.04.2021 privind aprobarea bugetului local al Municipiului Hunedoara 
pe anul 2021 și a estimărilor pe anii 2022-2024. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Domnule Viceprimar, domnule Secretar, stimați colegi,  am citit și am parcurs în 

detaliu acest buget, sunt foarte multe de discutat dar este un singur aspect asupra căruia aș vrea să 
mă focusez astăzi și anume investițiile pentru aparatura medicală solicitată de Spital. În urma 
analizei mele, concluziile sunt următoarele: 

Eu înțeleg că de obicei când se face o estimare se pune un preț mai mare cu 10 – 20% 
pentru a avea un buffer de unde poți să scazi sau să crești prețul, dar căutâd pe net aparatura 
medicală solicitată de Spital, prețurile care le-am găsit eu, sunt chiar cu 100% mai mari. Și atunci, 
nu vreau să creadă cineva că bănuiesc pe cineva de rea intenție. E vorba pur și simplu de 
transparența vis-a-vis de cetățeni și aș vrea, dacă s-ar putea, domnul Budae să ne arate ofertele care 
le-a primit și exact specificațiile tehnice ale aparatelor pentru a putea să comparăm mere cu mere. 

O să vă dau un exemplu concret. E vorba de acea trusă de video endoscopie digestivă 
cu accesorii, o bucată 880 mii lei, adică aproximativ 180.000 euro. În același timp, Spitalul 
Municipal din Blaj a achiziționat două astfel de truse. Pentru o trusă, valoarea estimată a fost de 252 
mii lei versus 880 mii lei și de asta vroiam să știu cam care sunt specificațiile să putem să 
comparăm, pentru că în cazul în care s-a făcut într-adevăr o supraestimare a acestor prețuri, aș vrea 
să vă reamintesc faptul că acești bani, vor fi indisponibili pentru buget, adică ei vor rămâne blocați 
până când se va face achiziția, chiar dacă prețul de achiziție va fi mai mic.” 
 

D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Aș vrea să iau eu cuvântul dacă se poate.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„ Doamna consilier, am notat intervenția dvs., iar directorul de la Spital o să vă facă 

un răspuns în scris pentru a argumenta toate chestiunile pe care le-ați solicitat. Bine?” 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Mulțumesc.” 
 



4 
 

 
D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Aș vrea să adaug și eu câteva cuvinte. Referitor la ce zicea doamna consilier mai 

devreme. Vreau să vă zic că toate prețurile pe care le vedeți în lista de investiții sunt puse pe 
referatul de necesitate și în planul anual de achiziții de medicul care face cerința, dânsul pune prețul 
conform Legii 98. Oricum fiind valoare mare, toate intră în procedură de licitație deschisă. Acolo se 
pot înscrie mai mulți operatori și bineînțeles pot oferta cu alte prețuri.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
 „Pentru a se edifica doamna consilier, va primi răspuns în scris de la managerul 

Spitalului. E bine, doamna consilier?” 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
 „Bine. Deci atâta vreau să subliniez, să fie aduse actele care au stat în baza 

solicitării, mail-urile cu oferte, cu cererea și absolut tot ca să putem să ne facem o idee.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
 „V-am notat și veți primi răspunsul.” 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Mulțumesc mult.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 

 
Hotărârea nr. 88/2021 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-

Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel 
Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin) și 8 voturi „abținere” (Petre-Lucian Gherman, Marian 
Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-Alexandru Popa, 
Robert-Răzvan Harabagiu, Constantin Vâlceanu). 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre nr.100/07.04.2021  privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul 
2021 și a estimărilor pe anii 2022-2024 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 89/2021 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-

Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel 
Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin) și 8 voturi „abținere” (Petre-Lucian Gherman, Marian 
Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-Alexandru Popa, 
Robert-Răzvan Harabagiu, Constantin Vâlceanu). 

 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.101/07.04.2021 privind aprobarea bugetului împrumutului intern al 
municipiului  Hunedoara, pe anul 2021.  
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D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 90/2021 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-

Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel 
Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin) și 8 voturi „abținere” (Petre-Lucian Gherman, Marian 
Vasile, Diana-Claudia Costa, Mirabela Moga, Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-Alexandru Popa, 
Robert-Răzvan Harabagiu, Constantin Vâlceanu). 

 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.102/07.04.2021 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 
privat  al municipiului Hunedoara a  Rețelei electrice bloc ANL Vlahuță 16A. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 91/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.103/07.04.2021 privind predarea către E- Distribuție Banat  și cedarea în 
folosință cu titlul gratuit până la preluarea cu titlul legal a capacității energetice rezultată din 
realizarea investiției: Extindere rețea electrică de interes public, strada Alexandru Vlahuță nr. 16A ( 
etapa I)  - 80  apartamente , localitatea Hunedoara, județul Hunedoara . 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 92/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul Mircea-Marcel Popa: 
„Declar ședința de astăzi închisă. Vă mulțumesc pentru participare. O zi bună în 

continuare.” 
                                                                                

      PREŞEDINTE,                                                                SECRETAR GENERAL,                          
               Mircea-Marcel Popa                                                             Militon Dănuț  Laslău      
 
 
Întocmit, 
Teodora Mălai 


